

Quotation
报价合同书

Applicant	深圳市福达通网络科技有限公司	Quotation No.	JAT23061902008
申请公司：		报价编号：	
Contactperson	梁总	Date	2023-06-19
联系人：		日期：	

Product / Model No 产品名/型号名	Certification items 申请项目	Price 价格	Test Standards 执行标准	Lead Time 周期 (工作日)	Remarks 备注
一款扫描枪	国标质检	¥1500.00	GB 4943.1	5天	壹份报告
总费用合计：	¥1500.00（大写人民币：壹仟伍佰圆整）含税 开票请提供开票资料！				
备注：送样要求：2套样品（带数据线）					
付款信息如下： 户名：东莞市君安检测认证有限公司 账 号：4405 0177 0089 0000 0502 开户行：中国建设银行东莞鸿福支行 付款方式：开案支付100%合同全款；					

一、Statement / 报价说明：

- (1) The quotation does not include sample shipping fee, courier fee and any fee for testing of unlisted/uncertified components if required.

本报价不包括样品运输费、快递费、可能需要未列名/未认证零部件随机测试的费用。

- (2) The quotation is valid for one month. It is effective after the signature or stamp by both parties representative or authorized person.

本报价合同有效期为一个月，双方代表人或授权人签字或盖章后即生效。

- (3) The company reserves the right of subcontracting part(s) of the testing to other recognized laboratories which complies with the requirements of ISO/IEC 17025.

本公司保留将部分测试转包给其它符合ISO/IEC 17025 体系认可实验室的权利。

- (4) JAT cares about our environment and implements a paper saving strategy. As part of it, we encourage our customer to accept electronic versions of reports and will, from now on, only send paper versions upon request. Please contact us for any concerns. We appreciate your support!

君安关注环境并且施行纸张节省方案。其中一项努力是鼓励我们客户接受电子版报告，并且即时起只会应客户要求而颁发纸质报告。任何疑问请随时联系我们，谨对您的大力支持表示敬意！

二、Application process / 申请认证流程：

- (1) Please sign back this quotation, fill in the application form, submit the technical information & samples, and pay according to payment terms. 回签此报价合同，填写申请表及寄送样品和产品资料，并按付款方式支付款项；

第 1 页，共 2 页

This Facsimile may contain privileged or confidential information. If you are not the intended recipient, you may not disclose, use, disseminate, distribute, copy or rely upon this message or attachment in any way. If you received this facsimile in error, please call our company. 本信息仅供上述地址的个人或实体使用。如果阅读这些信息的人不是此信函收件人，不得对该信息进行对外传送、发布或复印。如果你错误地收到此信息，请立即通过电话或传真通知我们。

(2) We'll arrange the tests and check the submitted information. If there are failure items, we'll inform the applicant to modify the products or re-submit revised samples or proper information in time.

我司安排测试并核对资料，如有不符合项目，会及时通知申请方整改并重新送样或提供合格的资料；

(3) You can get the issued certificate and report, when the tests are passed and the final payment is ok.

测试通过，委托方结清尾款，取得证书和报告的正本。

三、Lead time / 申请认证周期：

This lead-time is from the date of receipt of samples, product information and preliminary deposit to the date of obtaining the confirmation letter or certification; the time for waiting for documents or samples, product modification or delay of payment are not calculated.

此周期自收齐样品、产品资料及相应款项之日起，至取得确认函或证书之日止；因样品资料不齐、改板重测、付款不及时等原因拖延的时间不计算在内。

四、Samples & Documents / 样品及资料：

☒ Client application form 客户申请表

☐ Circuit diagram 电路图

☐ PCB layout印刷板铜箔图，正反两面

☐ Transformer Specification变压器规格书

☐ Exploding Drawing爆炸图

☐ Critical components list关键元件清单

☐ License of critical components关键元件证书

☐ Marking labeling 标签式样

☐ User manual使用说明书

☒ Others其它

Note: Samples will be kept by us for 30 days. We will dispose it if we don't receive the notice of the applicant. 注：样品最长保留时间为报告或证书签发后 30 天，如到期未接到申请方特别通知，我司将销毁样品

五、保密条款

You can't leakage information concerning this quotation or make copy of this quotation without our permission, JAT has the obligation to keep your technical information and test result in strictly confidential.

未经我方同意，不得与第三方讨论或泄露本报价单任何内容或复制本报价单，君安同时承诺对贵司样品、任何技术数据及测试结果保守商业秘密。

Applicant 申请方:	深圳市福达通网络科技有限公司	Contractor : 受理方 :	Dongguan Junan Testing & Certification Co., Ltd. 东莞市君安检测认证有限公司
Address 地址:	深圳市龙岗区龙岗街道平南社区龙岗大道6038号五洲新天地3栋B区401四楼 428-429	Address 地址:	Building 1, No.316, Renzhou Road, Shatian Town, Dongguan City, Guangdong Province 广东省东莞市沙田镇神州路316号1栋
Tel 电话:	18570607242	Tel 电话:	13712143895
Fax 传真:		Fax 传真:	0769-81710286
E-mail 邮箱:	szfudt@126.com	E-mail 邮箱:	1019957138@qq.com
Representative 授权人:	梁总	Representative 受理人:	何芬 yoyo
Signature and Stamp 申请方代表或授权人签字盖章	Date 日期	Signature and Stamp ; 受理方代表或授权人签字盖章:	Date: 日期:2023-06-19